
Eniacs användarförening 
 

Användarföreningens styrelsemöte 2024-02-15 
 

Plats: Teams 

Närvarande: Patrik Samin (ordförande), Lena Andersson, Birgitta Hyttring Lundquist, Hannele 

Lundberg, Pernilla Lundkvist, Carina Lundström samt Heléne Samuelsson samt Annika Lindgren och 

Anders Wahlandt från Eniac under del av mötet. 

Ej närvarande: - - 

 

1. Inledning 

Mötet öppnades och alla hälsades välkomna. 

 

2. Uppföljning fakturering och årsbrev 

Ordföranden har författat ett årsbrev som kommer bifogas till samtliga erbjudanden om 

medlemskap innevarande verksamhetsår. Erbjudande om medlemskap skickas till befintliga 

medlemmar per mejl, medan icke medlemmar får erbjudande om medlemskap via post. I 

båda fallen ska erbjudandena skickas ut i mars månad. 

 

3. Nya webben 

Ett förslag på ny struktur presenterades för att synliggöra Användarföreningen på Eniacs 

hemsidor. Enligt det nya förslaget nås Användarföreningen direkt från första sidan. Det finns 

möjlighet att fylla i synpunkter och förbättringsförslag i färdiga formulär. Besökaren kan nå 

uppgifter om föreningen så som stadgar, kontaktuppgifter, protokoll etcetera. Om besökaren 

är medlem med inloggningsuppgifter finns ytterligare information att tillgå.  

 

4. Fokusområden 

Styrelsen beslutade att arbeta med följande områden under innevarande verksamhetsår. 

a. Information, kommunikation och närhet till/med föreningens medlemmar. 

b. Eniacs utveckling av molntjänst för säkerhet och kontroll över grav, bisättning, 

bokning och ekonomi om liknande situation med cyberattacken händer igen.  

c. Utreda behovet av digital signering inom våra verksamheter. 

d. Ekonomiservice upphandling av ekonomisystem under 2024. 

e. Statistikrapportering. 

 

5. Upphandling ekonomisystem 

Styrelsen var enig om att det är av stor vikt att kraven vid upphandling av ekonomisystem tar 

hänsyn till användarperspektivet. Ett ekonomisystem behöver vara anpassat till Svenska 

kyrkan och kompatibelt med andra system som Svenska kyrkan arbetar med för att 

underlätta det dagliga arbetet. Styrelsen kommer att uppmana medlemmar att inkomma 

med önskemål och synpunkter på ett framtida ekonomisystem. 

 

  



6. Övriga ärenden 

Kassören meddelade att alla dokument och blanketter är klara på Swedbank.  

 

7. Avslutning 

Mötet avslutades.  

 

 

 

Patrik Samin    Heléne Samuelsson 

Ordförande    Sekreterare  

 

 

 

 

 


